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Vereniging van oud-medewerkers ABAB 
 

 
Verslag ledenvergadering 16 mei 2019  

 

Locatie:   Burgers’Zoo te Arnhem 

 

 

Bestuursleden:   

Herman Haarhuis  voorzitter   T: 06 5182 2106 

Anne v.d. Kuip-van Bladel lid / activiteitenmedewerkster T: 06 2823 0484 

Peter van Leijsen   lid / activiteitencoördinator T: 0162- 42664 

Frans van Loon   secr/penningmeester  T: 06-53144387    

Niko Benz   lid/vicevoorzitter   T: 06-41270526 

  

 

1. Opening door de voorzitter 

Voorzitter, Herman Haarhuis, opent de jaarvergadering en heet alle leden van harte welkom en in het 

bijzonder Niko Benz als nieuw bestuurslid.  

We zijn vandaag in Burgers’Zoo, waar we de rest van de dag zullen verblijven. 

 

2. Ingekomen en uitgegane stukken / mededelingen 

Er zijn geen ingekomen stukken.  

Herman deelt mede dat kerstbijeenkomst dit jaar zal plaatsvinden op donderdag 12 december 2019 bij 

Hotel Valk te Tilburg. 

 

3. Notulen ledenvergadering 2 mei 2018 

Geen vragen en of opmerkingen. Deze notulen worden ongewijzigd goedgekeurd en vastgesteld. 

 

4. Financiën 

 

4.1 Financieel overzicht 2018 

Vastgesteld wordt dat de Vereniging financieel gezond is. 

 

4.2 Verklaring kascommissie 2018 

Door Jan Acda en Ben Groenen is de financiële administratie op 10 april jl. gecontroleerd.  Op grond 

van de verklaring van de kascontrolecommissie verleent de vergadering decharge aan het bestuur voor 

het gevoerde financieel beleid over 2018. 

 

4.3 Begroting 2019 

Vanuit de vergadering wordt opgemerkt, dat in de begroting geen voorziening is opgenomen voor de 

jubileumviering. Frans geeft aan dat dit alsnog zal gebeuren.  

 

4.4 Benoeming leden kascommissie 2019 

Jan Acda en Ben Groenen zullen de kascommissie 2019 vormen. 

 

5. Website van de vereniging 

Frans licht toe dat het bedrijf Indicia te Tilburg bereid is gevonden om voor vomabab een nieuwe site te 

ontwikkelen voor de gereduceerde prijs van € 3.500 exclusief BTW. De nieuwe site zal minimaal 

dezelfde functies bieden als de oude site, dus ook een login voor de leden voor toegang tot informatie 

die exclusief is voor leden. Elk lid zal de mogelijkheid hebben om een foto aan zijn of haar gegevens 

toe te voegen, dit zal de herkenbaarheid verbeteren. De vergadering  is hiermee akkoord. 

Frans zal fungeren als webmaster van de nieuwe site. 

Planning is om in september/oktober dit jaar de nieuwe site op te leveren. 

 

Herman bedankt Frank Gruijters voor zijn inzet als webmaster van de oude website gedurende 11 jaar 

en overhandigt een attentie. 

 

6. Bestuurssamenstelling 

Peter van Leijsen is aftredend en niet herkiesbaar.  
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De functie van penningmeester is vacant. Hiervoor kunnen zich kandidaten melden. 

Peter van Leijsen wordt door Herman bedankt voor zijn inzet in de afgelopen 6 jaar. Eveneens Jan 

Magielse voor zijn inzet als lid van het bestuur gedurende 9 jaar. Peter en Jan ontvangen van Herman 

een attentie. 

 

7. Rondvraag 

 

• Ton van Gisbergen vraagt of het mogelijk is om het lustrum niet elke 5 jaar, maar elke 3 jaar te 

te organiseren. Herman zal dit meenemen naar het bestuur. 

• Mari van der Linden vraagt naar de status van AvG. Frans geeft aan, dat Frank Gruijters 

hiervoor vorig jaar een concept heeft opgeleverd, dat is besproken en vastgesteld in het 

bestuur. Het AvG ofwel privacy statement zal worden geplaatst op de nieuwe site. 

• Jan Acda vraagt naar de status van de discussie die de fiscus heeft met ABAB over de bijdrage 

voor vomabab. Herman licht toe dat vomabab niet bij deze discussie is betrokken en geeft aan 

dat de discussie nog gaande is en dat ABAB heeft aangegeven dat in geval van een eventuele 

brutering van de bijdrage vermeerderd met boete, ABAB dit zal betalen. Vanuit de vergadering 

wordt opgemerkt dat het standpunt van de fiscus merkwaardig is, gezien het feit dat er geen 

werkgever-werknemer relatie is en er geen opdrachten worden verstrekt c.q. uitgevoerd.  

Vanuit de vergadering wordt aangegeven dat de leden voor ABAB ambassadeurs zijn en 

zorgen voor prospects en kandidaat nieuwe personeelsleden. 

 

8. Sluiting 

Niets meer aan de orde zijnde sluit de voorzitter de vergadering onder dankzegging. Hij wenst aal 

aanwezigen nog een hele fijne dag toe in Burgers’Zoo en hoopt eenieder weer te zien op de 

kerstbijeenkomst 12 december 2019. 

 

Berkel-Enschot, 20 mei 2019 

 

 

 

Frans van Loon       Herman Haarhuis 

Penningmeester/secretaris        Voorzitter 
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